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                                                                     Zápis 

                           Z členské schůze Českého zahrádkářského  

                                                          svazu 

                                Základní organizace T-1 Kosmonosy 

                   konané dne 8.4.2023 restaurace U Zámku Kosmonosy 

 

 

1) Prezentace 

Přítomno 50 členů, 2x plná moc k hlasování od p. Šlapáčkové a Rusňákové s právem hlasovat  

viz. prezenční listina příloha č.1 

(počty členů základní organizace ke dni 8.4.2023 – 85 členů) 

 

2) Zahájení členské schůze 

Předsedkyně přivítala přítomné, představila členy výboru, kontrolní a mandátové komise. 

Zároveň požádala přítomné o tichou vzpomínku na zesnulé v minulém roce – p- Langera a 

Dondu 

Přivítala nové členy -p. Eslami Lenka, p.Donda Jan, p. Hlavatý Jaroslav 

Mandátová komise – p.Eslami Lenka,  p.Golíková Tereza 

 

3) Schválení programu ČS 

 

Předsedkyně seznámila přítomné s body programu ČS. – SCHVÁLENO  

 

 



 

4) Zpráva předsedkyně ZO o výsledcích hospodaření  

Předsedkyně seznámila přítomné se stavem finančních prostředků za rok 2022 

- do fondu  VODNÉ  - 39 000 Kč. 

- platna vodného     -  32 283 Kč. 

- do fondu oprav      -  38 500 Kč. 

Předsedkyně apelovala na včasné platby, kdy 20 členů zaplatilo po datumu splatnosti, jedna 

nezaplatila vůbec 

ČLENSKÉ ZNÁMKY – inveturou na Ústředí ČZS zjištěn přeplatek a bylo vráceno 8 100 Kč. 

Současný stav za rok 2022 je celkem 12 000 Kč. na bankovním účtu vedeného FiO banky. 

KONTROLNÍ KOMISE -  předsedkyně p. Kavapilová  - provedena inventura hospodaření 

viz. Protokol z kontroly pokladny příloha č.2 

 

5) Plán oprav na rok 2023 

Oprava páteřní cesty v ZO. 

Osloven p. Hála, který vyčíslil opravu cesty na částku 45 000 Kč. Včetně dopravy techniky, 

provedení práce a odvozu přebytečného materiálu. Předběžný termín opravy přelom 

květen/červen 2023 

 

Hlasováním (52 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) byl návrh přijat 

 

Oprava spodní brány + části pletiva, vývěsky, rozvodných skříněk  -  formou brigád 

Možnost přivýdělku nad rámec 3 hodin, nebo platba za neodpracované 3 hodiny  - tzn. 

100Kč/hod.  (přijato na ČS 04/22) 

 

Hlasováním (52 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) byl návrh přijat 

 

Brigádní referent p. Šlapáček Václav se zavázal k tomu, že vytvoří podklady na opravu plotů 

kolem ZO. Dle finančních prostředků se nejvíce poškozené ploty opraví ještě tento rok 2023. 

Zároveň přislíbil zjištění skutečnosti ohledně revizí vodoměrů. 

 

 



 

6) Předložen návrh OSADNÍHO + PROVOZÍHO ŘÁDU 

Předsedkyně předložila návrh Osadního řádu. Při připomínkování byl vložen bod ohledně 

průjezdnosti cest v ZO – zařazeno do OŘ 

 

        Hlasováním (52 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) byl návrh přijat 

 

Předsedkyně předložila návrh Provozního řádu. Při připomínkování byl z řad členů podán  

návrh vložení bodu ohledně zaplombování vodoměrů 

 

       Hlasováním (1 pro, 50 proti, 1 se zdržel) nebyl návrh přijat 

 

7) Předložen návrh k pokácení stromu na společném pozemku ZO 

 

Předsedkyně sdělila členům ZO obavy ze vzrostlého stromu na společném pozemku ZO. 

Strom je, dle pozvaného dendrologa na konci své životnosti. Kalkulace včetně pronájmu 

plošiny na 1 den, nařezání na manipulovatelnou délku 30 cm, což je v případě obvodu kmenu 

stromu 380cm ve výšce 130cm. Celková cena 30 000Kč. 

 

       Hlasováním ( 48 pro, 3 proti, 1 se zdržel) byl návrh přijat 

 

8) Předložen návrh na odměny výboru  

Předsedkyně  5000 Kč.  Pokladník   3000 Kč.  Místopředseda  1000 Kč. Brig. referent.  1000Kč.   

 

Hlasováním (52 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) byl návrh přijat 

 

9) Diskuse 

Předsedkyní kontrolní komise p. Kvapilovou byl podán návrh o hlasování. 

Přesné znění: Vybírání záloh na vodu, dle spotřeby každého odběrového místa 

 

      Hlasováním (2 pro, 50 proti, 0 se zdržel) nebyl návrh přijat 



 

10) Závěr 

Předsedkyně všem poděkovala za účast na členské schůzi. Zároveň poděkovala všem členům 

výboru za jejich práci. 

 

 

 

 

 sepsal:                                                                                                             předsedkyně: 

Golík Libor, místopředseda                                                                           Havlíková Gabriela   

                                                                                                                           předsedkyně 

                                                                                                                           T-1 Kosmonosy                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     


